
Samfundsmøte 20.01.2024 kl. 18:00
Samfundsmøte: Pedofili

1. Møtet er satt

Kl: 18:05

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes ved akklamasjon slik den foreligger

3. Styret informerer

Styret har gått i demonstrasjon for Palestina. Oppfordrer medlemmer om å bli
med på neste demonstrasjon.

Styret i samarbeid med nybyggkomiteen og samfundets konsept- og
prosjekteringsgruppe jobber med å navngi lokalene i nybygg. I den forbindelse
kan man sende inn forslag til navn. Info om dette finnes på forsiden til
samfundet på samfundet.no

4. Åpen talerstol

Martin & Lea: Nominasjonene til Student Peace Prize er åpent. Finnes på
nettsiden til isfit: isfit.org

5. Åpningsinnlegg fra POPS

Presenterer definisjoner rundt seksuell trakassering og forskning på “pedofili”

6. Sofaprat om pedofili med psykologspesialist Svein Øverland &
Anonym dydig pedofil “Charlie”

7. Pause

8. Videre sofaprat med spørsmål fra salen

Salen stilte følgende spørsmål:

Eila: Er lektorstudent, kommer til å møte ungdommer som sliter med det som
snakkes om og dem som blir gjort overgrep mot. Hva kan skolen gjøre, hvordan
drive nøktern folkeopplysning der?



Eila: Dette er litt i et mannsperspektiv. Hva er kvinners rolle her og hvor mange
kvinner med på dette nettstedet? (Refererer da til nettstedet hvor Charlie m.fl.
deltar)

Amalie: Det finnes sexdukker som forestiller barn. Er disse forebyggende eller
skadelige?

Marie: Nysgjerrig på utbredelsen av pedofili. Hørt episoden på trygdekontoret.
Der ble det sagt at dersom man spurte menn om de kunne hat sex med et barn
under 11 år og ikke blitt tatt ville ⅕ sagt ja. Si gjerne noe om utbredelsen av
tenning på barn.

Luachimo: Kommer en gang til å bli forelder. Er det noe man kan gjøre eller noe
man kan se etter som forelder for å hindre at barna blir pedofile?

Norge er ikke USA, men har vi noe register eller noe som hindrer pedofile fra å
bosette seg i områder med mange barn?

Torje: Spesifikt til forvaringsdømte. Kjenner de til disse nettforumene som kan
bidra til at de ikke havner i behandling hos deg Svein?

Tiril: Lurte på hvordan hverdagen ser ut som pedofil og hvordan Charlie tenker
på fremtiden.

9. Eventuelt & Kritikk av møtet

Egil: Når dere snakker til salen er det vanskelig å ta bilde av folk som er over 2m,
også om man snakker til siden. Spør også om det er så dårlig økonomi at vi ikke
har råd til saltstenger med salt. Vil gjerne ha dette.

Maja: Vi(Rådet) driver med innstillinger til FS. Er du interessert i dette er det bare
å ta kontakt med oss på raadet@samfundet.no eller i person.

10. Møtet er hevet

Møtet heves 19:54 og man takker de som takkes skal.

Signatur:

mailto:raadet@samfundet.no



